



香港聖類斯中學家長教師會

通告第 07 號(24-25)

2024 聖誕聯歡晚會

敬啟者：

本會將於 2024 年 12 月 19 日 (星期四) 聖誕假期前舉辦『聖誕聯歡晚會』，讓各家長和同學在學校考試後，暫時放下工作和書本，與各神長、老師在校園共聚一堂。我們可以聊天，品嚐美味佳餚，參加競技遊戲，在聖誕節慶祝的氣氛中一起度過一個愉快而溫馨的夜晚。希望各位家長攜同 貴子弟踴躍參加，詳情如下：

日期：	2024 年 12 月 19 日 (星期四)
費用：	每位港幣五十元正 (大小同價，3 歲或以下免費) (原價 HK\$100.00，家長教師會津貼 HK\$50.00)
時間：	晚上六時至九時半
節目：	6：00pm 熱身遊戲 7：45pm 自助晚餐 8：45pm 禮物抽獎 9：30pm 晚會完畢
地點：	本校室內活動中心 IAC

有興趣參加者請經 eclass 回覆及報名，請將費用於 2024 年 12 月 5 日 (星期四) 前交回容逸沛老師。如用支票繳費，抬頭請寫【香港聖類斯中學家長教師會】或【Hong Kong St. Louis School Parents-Teachers Association】。支票背後，請寫上學生姓名、班級及學號、參加人數及請註明「2024 聖誕聯歡晚會」。如有查詢，請致電 9124 7708 與本人聯絡。

此致
各家長

香港聖類斯中學家長教師會會長
游偉賢謹啟

二零二四年十一月二十八日



香港聖類斯中學家長教師會

通告第 07 號(24-25)

2024聖誕聯歡晚會

敬覆者：

本人_____ (家長姓名) 為學生_____ (班級 _____ 學號 _____) 的家長，欲參加 2024 年 12 月 19 日 (星期四) 舉行之『聖誕聯歡晚會』：

參加人數 _____ 人 x HK\$50 (大小同價) = 合共 HK\$ _____

家長簽署：_____

聯絡電話：_____ (手提)

日期：_____

※請將回條於 12 月 5 日前經 eclass 回覆及報名※

※交回容逸沛老師轉交本會※



Hong Kong St. Louis School Parents-Teachers Association
Circular No. 07 (24-25)

28th November, 2024

【Christmas Party 2024】

Dear Parents/Guardians,

Christmas is a time of unity and sharing. Our school PTA is going to hold a Christmas Party on Thursday, 19th December, 2024, so that parents and students can temporarily put down their work and books after mid-year examination, and enjoy the company of the priests and teachers on this occasion. We can chat, taste delicious food, participate in games, spend a pleasant and warm evening together in the atmosphere of Christmas celebration. We cordially invite all students, parents and family to join. The details of this event are as follows:

Topic :	Christmas Party 2024
Fee :	Each person \$50 (Same price for adult and children, Free participation is granted to children under 3 years old) 【Original Fee \$100, our Association will sponsor each participant \$50】
Target :	All Class of Students, Parents or Guardians
Date :	19 th December, 2024 (Thursday)
Time :	6:00 p.m. - 9:30 p.m.
Venue :	IAC of St. Louis School

If you are interested in this event, please fill in the reply slip and return to us through eClass. **Please pay the fee to Teacher YUNG Yat Pui Vincent before Thursday, 5th December, 2024.** If pay by cheque, please make it payable to [Hong Kong St. Louis School Parents-Teachers Association]. On the back of the cheque, please write the student's name, class and student number, the number of participants, and please indicate "Christmas Party 2024". If you have any enquiries, please contact me at 9124 7708.

Yours faithfully,
YAU Wai Yin
The Chairman
Hong Kong St. Louis School Parents-Teachers Association



Hong Kong St. Louis School Parents-Teachers Association
Circular No. 07 (24-25)

【Christmas Party 2024】

I *will / will not attend the **【Christmas Party 2024】** of 19th December 2024 (Thursday).

* Please delete where inapplicable.

Student Name: _____ Class and No.: _____

No. of Attendees: _____ Date: _____

Parent Name: _____ Parent Signature: _____

If participating, please fill in your phone no. : _____

※Please return the reply slip through eClass on or before 5th December, 2024 (Thursday). ※